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Skolebestyrelsen Magleblik Skole 
22.oktober 2024 kl. 17.30 – 19.30 Magleblik Skole, konferencen  

Til nye medlemmer: Der er let aftensmad og konferencen ligger ved kontoret 
 

Dagsorden 

 
Forældrerepræsentanter: 
Mie Mai Reimers - formand 
Bastian Kern - næstformand 
Lena Porsing Halberg 
Tanja Uldal Jørgensen 
Dijana Radicanin 
Maiken Dyhl-Kristoffersen 
Peter Jelstrup 
 
Forældre suppl: 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Gitte Siglev, lærer 
Trine Furbo, pædagog 
Kristian Juul Ørbæk, lærer 
 
 
Medarbejder suppl: 
Peter Zethner-Møller, lærer 

 

 

Elevrepræsentanter: 
Nazli Ersöz 
Gustav Borglund 
 
 

 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Yvonne Pedersen, viceskoleleder 
 
 

 
Afbud: Mie Mai, Jannie, Dijana 
Ordstyrer: Referent:  
Punkter til næste møde:  

   

 

Nr. Indhold 
Beslutning 

Tid Bilag 

 

1. 

 

Godkendelse af dagsorden samt velkommen 

 
Beslutning 

 

Næstformand Bastian bød velkommen. 

Hver deltager præsenterede sig for 

Gustav, der repræsenterer elevrådet som 

næstformand. 

Dagsorden blev godkendt. 

 

 

 

5 

min. 

 

 

2. 

  

Tilbagemelding vedr. budget Halsnæs 
Yvonne (leder) gennemgik en 

tilbagemelding fra Halsnæs Kommune om 
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Orientering v/ Yvonne 

 

 

 

budgettet for skoleområdet. Følgende 

blev fremhævet: 

- Mange midler bliver brugt på 

specialområdet. 

- Forvaltningen ønsker mere fokus 

på de tidlige indsatser - for at 

forebygge senere større udgifter. 

- Forvaltningen vil have mere fokus 

på detaljerne i udgifterne på de 

enkelte skoler via skolelederne. 

- Halsnæs Kommune arbejde på at 

få større andel af udgifterne 

dækket af staten. 

- Kompetenceudvikling blandt 

medarbejderne bliver højere 

prioriteret. Skolelederen får 

råderet over hvordan. 

- Kvalitetsløft af SFO. Der ændres 

ikke på åbningstider. 

- Demografisk analyser viser, 

børnetallet falder. 

Tildelingstallene vil blive 

analyseret. Ekstra beløb for store 

klasser af frafaldet.  

- Samlet set - skolerne skal 

forberede sig på en ny 

styringsmodel.  

20 

min. 

 

 

3. 

 

Skolebestyrelsens arbejde 2024/2025 – datoer og hvilke 

områder vil vi prioritere i vores arbejde? Årshjul 

 

Orientering samt dialog/ Mie Mai 

Yvonne rundsender dels 

prioriteringsopgaver dels årshjul til 

bestyrelsesmedlemmerne. 

 

60 

min. 
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Mie sender kostpolitik.  

Bestyrelsen ønsker, deres referater ligger 

på hjemmesiden.  

Vigtige datoer: 

- Dialogmødet 12.11 17-20. 

Gjethuset.  

- Forslag: Mødet ændres fra tor 

05.12 til ons 04.12 (Maiken kan 

så deltage). Mødet holdes på 

Knud.  

Datoer efter nytår: 

- Tir 21.01.25 

- Ons 05.03 

- Man 28.04 

- Ons 11.06 

 

Principper til gennemgang: 

- Kostpolitik (Mie vil sikkert gerne 

rundsende det nuværende) 

- Lejrskole. Tillidsmand Kristian 

ønsker, at bestyrelsen forholder 

sig til, om man fortsat er ønsker, 
at lejrskolen skal holdes i Berlin. 

Ifølge tillidsmanden er der 

utilfredshed i udskolingen med 

denne destination.  
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- Tidlig lejrskole. Samtidig gør 

Yvonne opmærksom på, om det 

fremover ville være 

hensigtmæssigt at ændre 

lejrskole fra sjette til et tidligere 

årgang, så den kommer til at 

ligge indskolingen.  

Bestyrelsen ønsker emnet principper 

på dagsorden til næste møde. Mødet 

kan bruges til at gå i arbejdsgrupper - 

som tidligere prøvet.   

Bestyrelsen får de gældende 

principper til gennemlæsning inden.  

 

4. 

 

 

Nyt fra 

Orientering  

 

a) Formanden 

b) Elevrådet 

c) Skolens ledelse 

d) Medarbejderne 

 

 

 

A) Ingen punkter. 

B) Elevrådet ved Gustav 

- Et møde har været afholdt.  

- Antal og form for arrangementer 

skal diskuteres. Fx fællespisning.  

C) Ledelsen v. Yvonne 

- Skolelederforeningen holder 

årsmøde. Emnet er AI. 

- Revisitering på dagsorden. De 

lange revisiteringsmøder ønskes 

erstattet af traditionelle skole-

hjem-samtaler.  

- Ansættelse af dansklærer til 1.B. 

Kommer fra Helsinge Realskole.  

 

30 

min. 
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- Ansættelse af kombineret it-og 

baselærer.  

D) Indskoling: 

- Går godt. Fællesskabet er blevet 

bedre. Der er kommet flere 

kræfter til - kan ses fx ved 

morgensang, som er en hyggelig 

stund med ro.  

- Skole-hjem-samtale i 

hjemmene. Er blevet positivt 

modtaget. Børnene stolte over at 

tage imod. Lærerne synes, 

dialogen med forældrene er bedre 

på hjemmebanen. Tyve minutters 

besøg hvert sted.  

- Høns. Hønsegården er virkelig 

en succes hos de mindre. Fx god 

beroligende effekt hos eleverne.  

Udskolingen: 

- Motionsløbet afviklet med succes. 

- Niende klasser arbejder frem mod 

eksamen. 9.Y fra Basen fungerer 

stadig mere homogent. Almen er 

blevet undervisningsparate.  

- På spørgsmål: Integrationen af 

sjette klasse i udskolingen er gået 

godt.  

- HIB - motion i undervisningen - 

har fået god modtagelse. Ikke 

mindst med god omtale i 

lokalpressen. Flere andre skoler 
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har været interesseret i at høre 

mere om projektet.  

Klubben: 

- SFO og Baseklub har slået sig 

sammen om fælles morgenmad. 

Foregår til dels udendørs efter 

principperne fra Have til Mave. 

Ligeledes har det været en succes 

at kombinere almen og 

baseelever i fritidsordning - klub.  

 

 

4. 

 

Eventuelt 

 

 

 

Indskrivningsdag. Lena fortæller, den var 

stor succes. Mødet blev holdt i kantinen. 

Og så fint, det sluttede med mad fra 

kantinen. Gode tilbagemeldinger. Også  

Klubben. På spørgsmål fra Maiken - 

hvordan finansieres klubbesøg i 

Kosmorama? Trine svarede, der er en 

mindre egenbetaling. Maiken 

kommenterede, arrangementet havde 

været en succes.  

Valg af ny ref: 

 

5 

min. 

 

 


